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PROTOKOŁ Nr 9/2008 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Budownictwa i Rozwoju Gospodarczego  
z dnia 14.01.2008 roku. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1) Leszek Młyński – przewodniczący 

2) Agnieszka Łomża 

3) Rafał Knitter 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad 

2. Podsumowanie prac Komisji w 2007 roku 

3. Plan pracy Komisji na 2008 rok 

4. Sprawy bieżące 

 

Ad – 1 

Obrady otworzył przewodniczący Komisji radny Leszek Młyński. Stwierdził 
prawomocność obrad. Następnie przyjęto porządek obrad. 

 

Ad – 2 

Podsumowanie prac Komisji Rolnictwa, Budownictwa i Rozwoju Gospodarczego w 
2007 roku 

a. Komisja odbyła w 2007 roku osiem samodzielnych posiedzeń, wzięła udział w 
13 wspólnych posiedzeniach trzech komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

b. Komisja analizowała i opiniowała projekt budżetu Gminy na 2007 rok 

c. Komisja opiniowała projekty uchwał zgłaszanych do rady Gminy 

d. Członkowie Komisji współpracowali z przedstawicielami Pomorskiej Izby 
Rolniczej i Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Strzelinie w sprawach szkoleń 
rolników i przy szacowaniu strat spowodowanych klęskami żywiołowymi 

e. Współpraca z Agencją Nieruchomości Rolnych (podział ziemi w gospodarstwie 
rolnym w Jaworach) 
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f. Współpraca z sołtysami i Radami Sołeckimi w sprawach istotnych dla 
społeczności, udział w okolicznościowych spotkaniach i imprezach przez nich 
organizowanych (Dożynki, Święto Niepoględzia) 

g. Na wniosek vice wójta członkowie Komisji wzięli udział w objeździe wszystkich 
miejscowości gminy Dębnica Kaszubska oceniając stan nawierzchni dróg i 
oświetlenie w poszczególnych miejscowościach 

h. Komisja wzięła udział w spotkaniu władz Gminy z członkami jednostek 
Ochotniczych Straży Pożarnej, gdzie oceniano poziom bezpieczeństwa 
przeciwpożarowego na terenie gminy Dębnica Kaszubska 

i. Członkowie Komisji uczestniczyli w wyjeździe strażaków do zaprzyjaźnionej 
jednostki na terenie Niemiec 

j. Dwoje członków Komisji weszło w skład powołanego przez Wójta Zespołu do 
Spraw Koordynacji Projektu Budowy Kanalizacji dla Zlewni Motarzyno 

k. Członkowie Komisji wizytowali bezobsługową oczyszczalnię ścieków w 
Strzegomiu 

l. Radni z Komisji uczestniczyli w spotkaniu z przedstawicielami fundacji 
Partnerstwo Dorzecza Słupi na temat środków, jakie można pozyskać dla 
społeczności lokalnych w ramach Odnowy Wsi. 

 

Ad – 3 

Plan pracy Komisji Rolnictwa, Budownictwa i Rozwoju Regionalnego Rady Gminy w 
Dębnicy Kaszubskiej na rok 2008 

1. Opiniowanie projektów uchwa ł  

2. Analiza projektu budżetu na 2008 rok 

3. Współpraca z Ośrodkiem Doradztwa Rolniczego, Pomorską Izbą Rolniczą i 
pracownikami Urzędu Gminy działającymi na rzecz rolników z terenu Gminy 
Dębnica Kaszubska 

4. Współpraca z Fundacją „Partnerstwo Dorzecza Słupi” w ramach programu 
LEADER + 

5. Współpraca z sołectwami i sołtysami w sprawach dotyczących 
poszczególnych jednostek 

6. Pomoc i współpraca z rolnikami i radami sołeckimi z terenu Gminy Dębnica 
Kaszubska 

7. Kontrola stanu nawierzchni dróg gminnych 
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8. Współpraca z Zarządem Dróg Powiatowych w sprawach remontów i 
modernizacji dróg powiatowych na terenie gminy  

9. Kontrola oświetlenia na terenie gminy 

10. Współpraca przy modernizacji infrastruktury wodno-kanalizacyjnej na terenie 
gminy 

11.  Kontrola stanu zabezpieczenia przeciwpożarowego budynków i posesji na 
terenie gminy 

12. Współpraca przy tworzeniu Gminnego Programu Ochrony Zabytków 

13. Współpraca z innymi gminami Powiatu Słupskiego oraz organizacjami 
działającymi na rzecz społeczności lokalnej. 

 

Ad – 4 

Członkowie Komisji zapoznali się ze stanem przygotowań do rozpoczęcia inwestycji 
jaką jest budowa kanalizacji dla zlewni Motarzyno. Wys łuchali też informacji na temat 
możliwości etapowania inwestycji i montażu finansowego. Informacji udzielały 
pracownice Urzędu Gminy panie Danuta Matyszewska i Marta Łomża. 

Postanowiono zwrócić się do Zarządu Dróg Powiatowych z prośbą o informację jakie 
odcinki dróg powiatowych na terenie Gminy będą remontowane w latach 2008 – 
2013 i  o jakie środki na remonty chce aplikować. 

Pracownik Urzędu Łukasz Żarna został poproszony o przygotowanie informacji jakie 
środki zostały zaoszczędzone na odśnieżaniu do końca 2007 roku i jakie są 
propozycje ich wykorzystania. 

Przewodniczący Młyński zakończył posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono. 

 Protokołowała Agnieszka Łomża                                                                       Przewodniczący 

                                                                                                                    Komisji Rolnictwa Budownictwa 

                                                                                                                         I Rozwoju Gospodarczego 

                                                                                                                                /-/ Leszek Młyński 

 

 

 


